
۹۰ درصد بیمارستان های اصفهان به لحاظ ایمنی استاندارد نیستند
Published on خبر اسپادانا (https://www.espadanakhabar.ir)

  
او گفته مشکلاتی در بیمارستانها وجود دارد و میتوان به راحتی گفت ۹۰ درصد بیمارستانهای ما استانداردهای اصلی را

ندارند و به حداقلها پرداخته اند.

عباس حاج رسولیها، عضو شورای شهر اصفهان؛ 

عباس حاج رسولیها، عضو شورای شهر اصفهان درباره ایمن نبودن بیمارستانهای اصفهان گفت:

آتش نشانی تمام بیمارستانها را موظف کرده که به سراغ ایمنی بروند.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از انتخاب، وی اظهار داشت:

مشکلاتی در بیمارستانها وجود دارد و میتوان به راحتی گفت که ۹۰ درصد بیمارستانهای ما استانداردهای اصلی را ندارند و
فعلا به حداقلها پرداخته اند. مجوزهای اساسی ایمنی باید توسط بیمارستانها اخذ شود و آتش نشانی هم بیمارستانها را الزام

میکند که یک سری اصول ابتدایی را رعایت کنند. تعدادی از مشکلات بیمارستانهای اصفهان قابل حل است اما تعدادی هم
قابل حل نیست.
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